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"Daling vleesconsumptie goed voor dier en
milieu"
nieuws

Minister van Volksgezondheid Laurette Onkelinx, ook bevoegd voor dierenwelzijn, wil
dierproeven voor tabak verbieden in ons land. Dat zegt ze in een interview met 'Gaia', het
ledenblad van de gelijknamige dierenrechtenorganisatie. Verder laat Onkelinx weten dat ze
er niet aan denkt om de klok van de regelgeving inzake dierenwelzijn terug te draaien. De
minister wil ook ijveren voor een daling van de vleesconsumptie. "Dat is goed voor het
milieu en het dierenwelzijn", luidt het.
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Minister van Volksgezondheid Laurette Onkelinx, ook bevoegd voor dierenwelzijn, wil
dierproeven voor tabak verbieden in ons land. Dat zegt ze in een interview met 'Gaia', het ledenblad
van de gelijknamige dierenrechtenorganisatie, naar aanleiding van de commotie rond de dierproeven
van sigarettenfabrikant Philip Morris in Leuven.
"Belangrijk is de ontwikkeling van therapeutische middelen voor mensen die lijden aan ziektes ten
gevolge van tabak. Maar bij de ontwikkeling van nieuwe tabaksproducten maak ik voorbehoud. Voor
zover ik weet moeten die niet verplicht getest worden op dieren", aldus Onkelinx, die aankondigt te
overwegen om zo snel mogelijk een eind te maken aan de tests.
De minister vindt het een goede zaak dat dierenwelzijn een federale bevoegdheid is gebleven, die
niet opgaat in Landbouw, want "dieren verdienen in het noorden van het land dezelfde graad van
bescherming als in het zuiden en omgekeerd". Inzake dierenwelzijn vindt ze het belangrijk geen
beleid met twee snelheden te voeren.
Eventuele pogingen om de klok van de regelgeving terug te draaien, smoort Onkelinx in de kiem.
"Op wat er al bereikt is, komen we niet meer terug", onderstreept de minister. "We moeten ons
concentreren op een betere bescherming van de dieren". Minister Onkelinx denkt voorts aan de
oprichting van een fonds voor dierenwelzijn om de Dienst Dierenwelzijn van de FOD
Volksgezondheid bijkomende middelen te bieden. "Ik ben me wel degelijk bewust van de noodzaak
om meer middelen te voorzien voor de controledienst", luidt het.
Tenslotte wil Laurette Onkelinx ijveren voor een daling van de vleesconsumptie. Een efficiënt
voedingsbeleid moet voor haar de consumptie van groenten en fruit bevorderen en de overdreven
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consumptie van vlees afraden. "Dit heeft een gunstige invloed op het milieu en het dierenwelzijn",
besluit ze.(KS)
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